
 

 

 

 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Κοινοβουλευτική Ομάδα 

 

Αθήνα, 3 Ιανουαρίου 2025 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς:  την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, κα Νίκη Κεραμέως 

την Υπουργό Τουρισμού, κα Όλγα Κεφαλογιάννη  

 

ΘΕΜΑ: «Απαράδεκτες καθυστερήσεις στην καταβολή του εποχικού ταμείου ανεργίας» 

 

Κυρίες Υπουργοί, 

Σας καταθέτω ως Αναφορά το Δελτίο Τύπου της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων 

στον Επισιτισμό - Τουρισμό (ΠΟΕΕΤ) της 23ης Δεκεμβρίου 2024, όπου γίνεται σαφές ότι 

χιλιάδες εποχικά εργαζόμενοι στον τομέα του επισιτισμού και του τουρισμού παραμένουν 

χωρίς εισόδημα εν μέσω της εορταστικής περιόδου. Παρά τις αιτήσεις που υποβλήθηκαν από 

το δεύτερο δεκαήμερο του Οκτωβρίου, ούτε το εποχικό ταμείο ανεργίας ούτε το δώρο 

Χριστουγέννων έχουν καταβληθεί. 

Οι καθυστερήσεις που παρατηρούνται στη ΔΥΠΑ (πρώην ΟΑΕΔ), με 60 ημέρες να 

απαιτούνται για τη διασταύρωση στοιχείων, επαναλαμβάνονται κάθε χρόνο, στερώντας από 

τους εργαζόμενους τη δυνατότητα να καλύψουν βασικές ανάγκες. Πρόκειται για μια πρακτική 

που υπονομεύει τη σχέση εμπιστοσύνης των πολιτών με το κράτος και επιδεινώνει την 

οικονομική τους ανασφάλεια. 

Η συνεχιζόμενη αδράνεια και οι επαναλαμβανόμενες καθυστερήσεις στην καταβολή των 

νόμιμων παροχών αποδεικνύουν την παντελή έλλειψη κοινωνικής ευαισθησίας από την 

Κυβέρνηση. Ενώ οι εποχικά εργαζόμενοι αποτελούν έναν από τους πυλώνες της τουριστικής 

βιομηχανίας, που συμβάλλει καίρια στην ελληνική οικονομία, η αντιμετώπισή τους από το 

κράτος είναι απαράδεκτη. Η απουσία ενός συνεκτικού και ανθρώπινου σχεδιασμού για την 

προστασία των εργαζομένων εντείνει την κοινωνική αδικία και υπονομεύει την ποιότητα ζωής 

χιλιάδων πολιτών. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Παρακαλούμε όπως προβείτε άμεσα στις απαραίτητες ενέργειες για την καταβολή των 

καθυστερημένων ποσών στους δικαιούχους και την οριστική επίλυση του εν λόγω 

επαναλαμβανόμενου φαινομένου ώστε να αποφευχθούν παρόμοιες καταστάσεις στο μέλλον. 

Επισυνάπτεται το σχετικό Δελτίο Τύπου. 

 

 

Οι αναφέροντες Βουλευτές 

 

 

 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 

 

 

 

Παύλος Χρηστίδης 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 




